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L'alcaldessa de Tossa de Mar valora de forma positiva els primers

100 dies de Govern i analitza un dels temes d'actualitat aquests

dies al municipi, la pujada de l'IBI un 54%, que preveu el nou Pla de

Sanejament.

Quina valoraci� fa de la tasca del govern aquests primers mesos i

del pacte amb el PSC?

El pacte est� funcionant b�. Molt b�, diria. No tenim cap problema i

les coses marxen. Hem ent�s molt b� quin �s el problema greu de

l'Ajuntament, que �s el deute i que no hi ha diners. I totes les

regidories s'han posat les piles i han intentat fer el m�xim

d'activitats a cost zero al llarg de tot l'estiu, perqu� la gent vei�s que hi ha un canvi d'actitud. I ens sentim molt

satisfets de la colálaboraci� del poble.

I han trobat l'ajuntament com s'esperaven?

Pitjor. Perqu� sab�em que hav�em de reobrir un pla de sanejament, per� com que fa dos anys que se'n va reobrir

un, doncs ens pens�vem que no tindr�em el nivell d'endeutament i de factures pendents que tenim. La veritat �s

que han anat arribant i ara passem de molt els cinc milions d'euros en factures pendents i aix� ens mata. D'una

vegada per totes hem de fer el pensament que no podem crear m�s deute, ara hem de pagar. I aquest �s el

drama, perqu� en haver de pagar qui paga sempre �s el mateix: el poble. I aquesta �s la decisi� greu que hem

hagut de prendre d'augmentar els impostos.

I no hi ha cap altra possibilitat que apujar l'IBI un 54%?

Nosaltres no l'hem trobat. Ho hem estat mirant per davant i per darrere; hem intentat que els empresaris ens

donessin un cop de m� i no ens ha arribat; que l'oposici� ens don�s els seus suggeriments, per� no en tenen

cap. L'�nica cosa que haurien seguit fent ells, suposo, �s continuar amagant el cap sota l'ala i incrementar el

deute, sin� no haurien pres la postura que han pres. Ells s'han mostrat totalment en contra d'una puja de l'IBI, que

ja entenc que pol�ticament d�na molts rendiments, per� la realitat �s una altra, �s que s'han de pagar les

factures. Trobo que �s grav�ssim anar a recollir la pala del tractor i que el senyor no te la doni f ins que no li paguis

tot el que li deus. Aix� no pot passar, no podem passar aquestes vergonyes.

La puja de l'IBI, per�, ser� del 54% de cop a par tir de l'any que ve?

De moment s�. De moment hem donat aquesta xifra. Estem fent una actualitzaci� dels padrons i trobem molts

casos de gent que no paga. Hi ha qui t� constru�t i consta com a parcelála, gent que ha fet piscines i no les ha

donat d'alta, molt�ssima gent que no paga el gual de casa seva. I tot s'est� actualitzant perqu� tothom pagui. I

una vegada tothom pagui, segurament no haur� de ser el 54%. Per�, d'entrada diem el n�mero que necessitem

per quadrar el pressupost i despr�s veurem a quin nivell s'enf ila.

Qu� representar� l'augment a les butxaques dels tossencs?

El 90% dels tossencs no arriben a pagar m�s de 300 euros l'any de l'IBI i l'augment els suposar� uns 100 o 150

euros m�s a l'any, que podran dividir en dos cops. Seran 3 anys molt durs, sobretot el 2012, i despr�s la situaci�

s'anir� suavitzant.



Qu� li sembla el paper de l'oposici� en tota aquesta q�esti�?

L'oposici� fa una demagogia absoluta de tot. No �s una oposici� seriosa amb projectes alternatius, �s

demag�gica per crear odi i enfrontar-nos amb el poble. Ho intenta cont�nuament, per� no ho aconsegueix. Ara

b�, si l'oposici� que hem de tenir els 4 anys �s sobre el meu sou, estic tranquilál�ssima, ho estarem fent de conya.

L'oposici� ha de tenir plantejaments de govern. Ells pensaven fer govern, no? Doncs suposo que pensaven

sor tir-se'n d'aquesta, per� com, ho han de dir, el que no poden �s mentir.

I amb tot aix�, encara creu en  aconseguir un govern d'unitat?

Home, jo no hi tinc cap inconvenient de fer-lo, per� veig que ara mateix �s inviable. O aquesta gent es

tranquilálitza i se'ls en va la r�bia i se'n van d'aquests t�pics que tenen anti-Mundet o aix� no t� futur. Aqu� tots

som iguals i deixa't estar del que s'ha fet. Oblidem i tirem el poble endavant. No pensava que la ferida era tan

profunda.

Canviant de tema, com est� el problema dels comiats de solter?

Diria que a banda del moment que es tanca la discoteca i que arriben al seu hotel, que �s el pitjor de tots, la

resta s'est� por tant molt m�s b�. La gent va pel carrer d'una altra manera i no hem tingut queixes de gent que va

despullada. Est� tot bastant m�s ordenat.

A l'estiu han estat permissius amb les motos a l'aparcament d'Es Rac�. Qu� faran a par tir d'ara?

Intentarem continuar en aquesta l�nia i tamb� baixar les bicicletes i que es posin en aquest sector. Fins que no

desenvolupem alguna zona, no trobem soluci�. �s millor tenir-les totes all� que lligades per tot el poble.
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